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Arsm0te i Hundvag Fotballklubb ble avholdt pa klubbhuset torsdag 12. mars 2015 kl. 19:00.

Saksliste:

Sakl Godkjenning av stemmeberettigede m0tedeltakere
Del m0tte 38 stemmeberettigede medlemmer. I tillegg m0tte renholdsleder BritTove
Johannessen og administrativ leder Jaran Moberg.

Sak2 Godkjenning av innkalling, saksliste og forretningsorden
Innkalling, saksliste og forretningsorden ble godkjent uten kommentarer.

Sak3 Valg av dirigent, sekretaer samt 2 representanter til a skrive under protokollen
Bente Viken ble valgt til dirigent. Administrativ leder Jaran Moberg ble valgt til sekretaer. Olav
Madsen og Kristian Larsen ble valgt til a skrive under protokollen.

Sak4 Behandle idrettslagets arsmelding
Arsmeldingen ble gjennomgatt av Styreleder Pal Erik Johannessen, Seniorleder Tor Magne
Madsen, Ungdomsleder Eli Kristin Falkeid og Breddeleder Terje Abrahamsen, og ble godkjent uten
kommentarer.

SakS Behandle idrettslagets regnskap i revidert stand
Regnskapet for 2014 ble gjennomgatt av Styreleder Pal Erik Johannessen. Noen medlemmer
kommenterte at Styret fortjener ros for a ha snudd den negative tendensen de siste ar. Medlem
Dag Skulbru mente FFO fikk i overkant mye skyld for den vanskelige 0konomiske situasjonen i HFK
i 2014 all den tid klubben drev i minus f0r FFO ble startet opp.

Regnskapet ble enstemmig godkjent.

Sak6 Behandle forslag og saker

Sak AM-01.15: Lagpolitikk klubbhandbok.
Styreleder Pal Erik Johannessen redegjorde for innkommet forslag fra medlem Dag Skulbru, og
redegjorde for Styrets innstilling til forslaget.

Saken f0rte til lang diskusjon i arsm0tet. Hovedtendensen i diskusjonen var at medlemmer med
tilh0righet i Breddeavdelingen 0nsket strammere rammer for Senior- og Ungdomsavdelingen med
tanke pa reservasjon av kunstgressbanene til trening, mens medlemmer fra Ungdoms- og
Senioravdelingen forsvarte dagens hierarki som tidligere er vedtatt i Klubbhandboken. Det ble
ogsa papekt fra ulike hold at del er i alles interesse at kunstgressbanene utnyttes enda bedre ved
deling av bane og at avlyste/utgatte treninger fjernes fra banedagboken.

Styrets innstilling i saken ble vedtatt med 30 stemmer, mens forslaget fra Dag Skulbru ble
nedstemt med sine 8 stemmer.



Sak AM-02.15: Prinsipp utenlandstur.
Styreleder Pal Erik Johannessen redegjorde for bakgrunnen til at Styret 0nsker a forankre saken i
klubbens Arsm0te. Del ble kommentert at ordlyden ikke b0r hindre lag i ungdomsavdelingen a fa
pr0ve seg pa andre cuper, for eksempel Dana Cup. Hensikten i forslaget er at klubben skal sette
premissene for hvor lagene i klubben kan reise pa cup, og at dette f0lger NIFs lov og NFFs
retningslinjer.

Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Sak AM-03.15: Allianse Idrett MIL.
Styreleder Pal Erik Johannessen redegjorde for bakgrunnen til forslaget. Arsm0tet savnet
presentasjon av konsekvenser ved opprettholdelse eller avvikling av allianseidrettslaget.

Forslag: Styret far mandat til a avgj0re om Hundvag Allianseidrettslag skal opprettholdes eller
ikke. Enstemmig vedtatt.

SakAM-04.15: NIF Lovverk.
Styreleder Pal Erik Johannessen redegjorde for at Hundvag FK pr dags dato ikke har noen godkjent
lov. Styret har foreslatt at fremlagt lov godkjennes av arsm0tet.

Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Sak AM-05.15: Klubb-betalte medlemmer.
Styret foreslar at det opprettes medlemskontingent palydende kr. 150,- for trenere og ledere i
Hundvag FK.

Forslaget f0rte til diskusjon, men ingen medlemmer ytret sterk motstand mot forslaget. Klubben
skal informere trenere og ledere og hvorfor det blir gjort, og trenere og ledere far anledning til a
kreve refusjon av utgifter de har i sitt verv tilsvarende kontingentsummen.

Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Sak 7 Fastsette medlemskontingent
Styret foreslar nye satser for medlemskontingent fra og med 2016:

A-lag 2000

,_ Rekruttlag 2000
o
c Juniorlag 2000
1/1 C-lag 800

Oldboys/veteran 800

Gutt/Jente 16 (1999) 1800

o Gutt/Jente 15 (2000) 1800

? Gutt/Jente 14 (2001) 1800

Gutt/Jente 13 (2002) 1800

Gutt/Jente 12 (2003) 1400

Gutt/Jente 11 (2004) 1400

Gutt/Jente 10 (2005) 1400

|j Gutt/Jente 9 (2006) 1400

y Gutt/Jente 8 (2007) 1400

Gutt/Jente 7 (2008) 1400

Gutt/Jente 6 (2009) 1400

Gutt/Jente 5 (2010) Fra varen 800

Forslaget f0rte til diskusjon, og hovedtendensen var
at medlemmer fra Breddeavdelingen argumenterte
mot forslaget, mens medlemmer fra Ungdoms- og
Senioravdelingen argumenterte for forslaget.

Forslaget ble vedtatt med 35 stemmer for, og 3
stemmer mot.

Sak 8 Vedta idrettslagets budsjett
Forslag til budsjett for 2015 ble gjennomgatt av Styreleder Pal Erik Johannessen. Ved
gjennomgang av kontospesifikt budsjett kom det enkelte kommentarer og sp0rsmal som ble
avklart uten diskusjon. Etter endt gjennomgang av budsjett pr avdeling kom det kommentar pa at
det ser ut til a vaere en kontantstr0m fra Breddeavdelingen opp mot Senioravdeling. Budsjettet



som legges frem ved arsm0te i 2016 skal inneholde mer spesifikasjon pr avdeling enn det gjorde i
dette budsjettet.

Budsjettet ble enstemmig godkjent.

Sak9 Behandle idrettslagets organisasjonsplan
Forslag til organisasjonsplan ble enstemmig godkjent uten kommentarer.

SaklO Valg

F0lgende valg ble foretatt:

a) OR b) Stvreleder, stvremedlem og vara
Styreleder
Nestleder
Seniorleder
Ungdomsleder
Breddeleder
Varamedlem, ungdom
Varamedlem, bredde
Varamedlem, bredde

c) S0ke fritak Revisor

Pal Erik Johannessen
Bente Viken
Tor Magne Madsen
EliFalkeid
Roger Paulsen
Marianne Fossmark
Elin Haug
Eva Haug

Godkjent

d) Valgkomite
Leder Terje Abrahamsen
Medlem Hege L0yning Larsen
Medlem Sondre Bj0kne

Gjenvalgt for 1 ar.
Ikke pa valg - 1 ar gjenstar.
Ikke pa valg -1 ar gjenstar.
Ikke pa valg - 1 ar gjenstar.
Ny-valgt for 2 ar.
Ny-valgt for 2 ar.
Ikke pa valg - 1 ar gjenstar.
Ny-valgt for 2 ar.

Arsm0tet avsluttet klokken 22:10.

Jaran Mobera'
Referent/

Kristian Larsen


